
Zápisnica z konferencie OZ CHPH Topoľčany zo dňa 26.2.2023 

Prítomní : Jozef Pietrik, Radovan Klačanský, Rudolf Poništiak, Miroslav Révay, Peter Borcha, Marek 
Mokoš, Jozef Hudec, František Pišťanský, Jozef Igaz, Miloš Mikula, Jaroslav Gogora a Milan Gogora 
(prítomnosť overená prezenč. listinou ) 
 
Na úvod všetkých prítomných privítal predseda OZ CHPH Topoľčany p. Jozef Pietrik a odovzdal slovo 
tajomníkovi OZ CHPH Topoľčany p. Radovanovi Klačanskému aby viedol konferenciu OZ CHPH 
Topoľčany.  
 
p. Klačanský následne prečítal program konferencie. Tento program bol schválený jednohlasne 
 
Voľba pracovných komisií:  
Do mandátovej a návrhovej komisie boli navrhnutí : Rudolf Poništiak, Miroslav Révay, Peter Borcha 
Za zapisovateľa bol navrhnutí p. Radovan Klačanský 
Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí : p. Marek Mokoš a p. Rudolf Poništiak 
Do volebnej komisie boli navrhnutí : p. Marek Mokoš, p. Miroslav Révay a p. Miloš Mikula 
 
Komisie boli schválené jednohlasne 
 
Predseda mandátovej a návrhovej komisie p. Rudolf Poništiak konštatoval, že konferencia je 
uznášania schopná , prítomných je všetkých 8 delegátov.  
 
Predseda OZ CHPH Topoľčany predniesol správu o činnosti za posledné obdobie:  V roku 2022 boli vo 
veľkom množstve schôdze výboru OZ CHPH Topoľčany, pokladník OZ CHPH Topoľčany p. Jozef Konš 
sa vzdal funkcie. Uviedol, že dočasne prebral pokladňu do najbližšej konferencie, kde bude zvolený 
nový pokladník OZ CHPH Topoľčany.  Oboznámil prítomných aj o stave pokladne s tým, že pokladňa 
bude po dnešnej konferencii prekontrolovaná výborom OZ CHPH Topoľčany a predsedom KRK OZ 
CHPH Topoľčany a až potom bude odovzdaná novozvolenému pokladníkovi .  
Tajomník OZ CHPH Topoľčany vo svojej správe zopakoval, že v poslednom roku Výbor OZ CHPH 
Topoľčany zasadal v priemere častejšie ako 1x mesačne , čo je strašne veľa času. V roku 2022 ukončila 
svoju činnosť ZO CHPH Dvorany nad Nitrou. Jej členovia sa prerozdelili do ZO CHPH Solčany a ZO 
CHPH Nemčice. Niektorí členovia svoju činnosť ukončili. Čo sa týka zápisníc tak už je zvykom,  že 
zápisnica zo ZO CHPH Čereňany v posledných rokoch vždy mešká a je zaslaná až po zverejnení 
ostatných zápisov z VČS iných ZO CHPH. Tento rok meškala aj zápisnica ZO CHPH Bánovce n. 
Bebravou. Evidenčné listy a objednávku materiálu odovzdali všetky ZO CHPH v termíne.  
Výcvikár OZ CHPH vyhodnotil sezónu 2023 ako úspešnú . Vyzdvihol umiestnenie chovateľov OZ CHPH 
Topoľčany, ktorí sa umiestnili na popredných miestach v súťažiach SZCHPH konkrétne Bianku 
Konšovú a súrodeneckú dvojicu Súlovských. Čo sa týka spolupráce v roku 2022 tak vyzdvihol 
spoluprácu s OZ Nitra. Na rok 2023 bude spolupráca s OZ CHPH Zvolen, ktorý zabezpečuje prepravu, 
nakoľko doterajší prepravca ukončil spoluprácu.  
Predseda KRK OZ CHPH Topoľčany potvrdil slová predsedu p. Jozefa Pietrika, že kontrola pokladne 
bude po konferencii a po schválení nového pokladníka OZ CHPH Topoľčany. Informoval prítomných 
o kontrolách, ktoré vykonala KRK OZ CHPH Topoľčany v roku 2022.  
Kontrola uznesenia z poslednej konferencie: OZ CHPH Topoľčany sa nepodarilo naplniť bod 
o prenájme hol. domu pre chovateľov ZO CHPH Topoľčany.  
Tajomník následne informoval prítomných o hlasovacom kľúči , kde delegát zvolený VČS  má toľko 
platných hlasov, koľko mala daná ZO CHPH v  roku 2022 členov. Hlasy bývalej ZO CHPH Dvorany nad 
Nitrou sa už nerátajú, nakoľko ZO CHPH je už zrušená a členovia sa do svojich nových  ZO CHPH 
prihlásili až po sezóne 2022.  
 
 



Následne sa prešlo k jednotlivým doplňujúcim voľbám a hlasovaniam.  
Za pokladníka bol navrhnutý  p. Peter Borcha  
Všetci hlasovali ZA  

Na doplnenie za člena KRK OZ CHPH bol navrhnutý p Ioan Smolen. 
Všetci hlasovali ZA  

 
Výpočet holuba platiť za nasadeného holuba :  ZA – Chynorany, Žabokreky n. Nitr. Čereňany, Solčany, 
Partizánske spolu 74 bodov 
Výpočet výsledkov platiť za umiestneného holuba : ZA – Nemčice, Topoľčany, Bánovce n. Bebr.  Spolu 
47 bodov 
Prešiel bod o platení za nasadeného holuba ako tomu bolo doteraz.  
 
Návrh zrušiť všetky doteraz prijaté interné nariadenia schválené predošlými konferenciami a riadiť sa 
budeme iba platnými dokumentmi SZCHPH .  Prítomní delegáti sa zhodli o tom, že sa nebudú rušiť 
všetky ale iba tieto :  
-zrušenie potreby hlásenia holubov zo závodov DT a SDT.  
-ruší sa hlasovací kľúč na základe plateného počtu holubov 
-ruší sa , že preteky do majstrovstva OZ budú platné aj pri nesplnení podmienok FCI  
-zrušenie bodu o tom, že bodujú iba holuby , ktoré si chovateľ zaplatí. Na základe tohto bodu sa 
prítomní delegáti dohodli, že bodovať bude môcť chovateľovi holub,  pokiaľ  nebude prekročený  
počet nahlásených holubov za danú ZO CHPH a pokiaľ neprekročí množstvo  bodovej série (napr. SDT 
10/3) 
Následne prítomní delegáti hlasovali :  
Proti  : Topoľčany Zdržali sa : Nemčice     Za : všetci ostatní  
Návrh prešiel  
 
Povolenie mať v boxoch rošty :  
Za : Bánovce n. Bebr. , Topoľčany  Proti : Všetci ostatní delegáti  
 
Nepovoliť NS v Čereňanoch z dôvodu neustáleho narúšania vzťahov v OZ CHPH Topoľčany medzi 
chovateľmi :  Medzi delegátmi prebehla diskusia o tomto bode. Následne predseda ZO CHPH 
Čereňany verejne  súhlasil, že berie na vedomie spoluzodpovednosť s organizátorom preteku podľa 
platných dokumentov SZCHPH.  
 
Za povolenie NS Čereňany : Čereňany, Chynorany, Partizánske, Solčany, Žabokreky n. Nitrou, Bánovce 
n. Bebravou  proti :  Topoľčany, Nemčice 
NS Čereňany bolo schválené  
 
Konferencia OZ CHPH Topoľčany schvaľuje NS Čereňany. V prípade opätovného porušenia 
medziľudských vzťahov , pretekového poriadku alebo stanov SZCHPH bude NS Čereňany opätovne 
zrušené výborom OZ CHPH Topoľčany. Zodpovednosť za dianie v NS Čereňany má výbor ZO CHPH 
Čereňany.  
 
 
Na sezónu 2024 zaradiť do PP závody z južnejších vypúšťacích miest   
Za : Nemčice, Topoľčany   Proti : Chynorany, Partizánske, Bánovce n. Bebr. , Žabokreky n. Nitr.  
Zdržal sa : Solčany , Čereňany 
Návrh neprešiel 
 
 



Návrh predávať celé boxy a nie počty holubov :  
Za: Nemčice   proti : všetci ostatní delegáti  
Návrh neprešiel  
 
Platiť sezónu starých a mladých holubov spolu vopred a zálohovo   
Za : Nemčice   proti : všetci ostatní delegáti  
Návrh neprešiel  
 
Návrh odpredať za 1 euro  nehnuteľnosť (holubársky dom ) v Topoľčanoch  p. Miroslavovi Vojtkovi za 
podmienok vloženia do kúpnej zmluvy a LV vecné bremeno v prospech  chovateľov poštových 
holubov.  p. Miroslav Vojtko by sa podieľal vlastnými finančnými prostriedkami spojenými s prepisom 
danej nehnuteľnosti. Keďže OZ CHPH Topoľčany neinvestovalo do kúpy tejto nehnuteľnosti ani 
korunu , je podľa nás fér, aby sa táto nehnuteľnosť prepísala na p. Miroslava Vojtku, pokiaľ bude 
súhlasiť s danými podmienkami.  
 
ZA : Chynorany, Žabokreky nad Nitrou , Čereňany, Solčany , Partizánske – spolu 74 bodov 
Proti : Nemčice, Topoľčany, Bánovce nad Bebravou – spolu 47 bodov 
 Návrh prešiel  
 
Zvýšenie členského poplatku pre členov OZ CHPH Topoľčany od roku 2024 na 15 eur.  
Všetci prítomní delegáti hlasovali ZA daný návrh  
 
Zrušenie TOP Tipovacieho majstra  
Všetci prítomní delegáti hlasovali ZA daný návrh  
 
Po odstúpení člena štartovacej komisie p. Františka Pišťanského bol navrhnutý do štartovacej komisie 
p. Samuel Súlovský  
Za : Čereňany, Topoľčany, Bánovce nad Bebravou, Partizánske, Solčany  
Zdržal sa : Žabokreky nad Nitrou, Nemčice, Chynorany  
p. Samuel Súlovský je nový člen štartovacej komisie 
 
Tajomník OZ CHPH Topoľčany predložil prítomným rozpočet na rok 2023  
Všetci prítomní delegáti hlasovali ZA daný návrh  
 
Diskusia :  
p. Rudolf Poništiak oboznámil prítomných delegátov o PP na rok 2023 
Takisto oboznámil aj o predbežných počtoch a cenových kalkuláciách  
p. Marek Mokoš sa informoval ako je vedená dohoda s novým prepravcom  
p. Igaz oboznámil prítomných o zbytočne veľkých poplatkoch banke 
 
Následne prítomným prečítal tajomník OZ CHPH Topoľčany návrh uznesenia :  
Konferencia OZ CHPH Topoľčany schválila program konferencie 
schválila pracovné komisie v nasledovnom zložení :  
zapisovateľ p. Radovan Klačanský 
overovatelia: p. Marek Mokoš a p. Rudolf Poništiak  
mandátová a návrhová komisia : Rudolf Poništiak, Miroslav Révay, Peter Borcha 
Volebná komisia : Marek Mokoš, František Pišťanský, Miloš Mikula  
Konferencia berie na vedomie správu predsedu mandátovej a návrhovej komisie, správu predsedu OZ 
CHPH Topoľčany, správu tajomníka , výcvikára a prededu KRK OZ CHPH Topoľčany.  
Konferencia OZ CHPH Topoľčany schvaľuje výsledky doplňujúcich volieb do výboru OZ CHPH 
Topoľčany  Petra Borchu , takisto schvaľuje doplnenie člena KRK OZ CHPH Topoľčany Ioana Smolena.  
Konferencia OZ CHPH Topoľčany schvaľuje:  



„výpočtové“ sa bude platiť z nasadeného holuba 
Ruší doteraz platné interné nariadenia :  
-zrušenie potreby hlásenia holubov zo závodov DT a SDT.  
-ruší sa hlasovací kľúč na základe plateného počtu holubov 
-ruší sa, že preteky do majstrovstva OZ budú platné aj pri nesplnení podmienok  FCI 
-zrušenie bodu o tom, že bodujú iba holuby , ktoré si chovateľ zaplatí 
Konferencia schvaľuje :  
že bodovať bude môcť chovateľovi holub,  pokiaľ  nebude prekročený  počet nahlásených holubov za 
danú ZO CHPH a pokiaľ neprekročí množstvo  bodovej série (napr. SDT 10/3) 
Konferencia OZ CHPH Topoľčany nepovolila používanie roštov v boxoch. 
Konferencia schválila NS Čereňany.  
Konferencia OZ CHPH Topoľčany schvaľuje NS Čereňany. V prípade opätovného porušenia 
medziľudských vzťahov , pretekového poriadku alebo stanov SZCHPH bude NS Čereňany opätovne 
zrušené výborom OZ CHPH Topoľčany. Zodpovednosť za dianie v NS Čereňany má výbor ZO CHPH 
Čereňany.  
Konferencia neschválila predávanie celých boxov .  
Takisto nechválila ani platenie starých a mladých holubov spoločne vopred.  
Konferencia OZ CHPH Topoľčany schválila odpredaj nehnuteľnosti v katastri Topoľčian na p. 
Miroslava Vojtku za vopred stanovených podmienok .  
Konferencia OZ CHPH Topoľčany schválila zvýšenie členského poplatku na člena od roku 2024 na 15 
euro .  
Konferencia OZ CHPH Topoľčany schválila Samuela Súlovského za člena v štartovacej komisii OZ CHPH 
Topoľčany .  
Konferencia OZ CHPH Topoľčany schválila zrušenie súťaže o TOP Tipovacieho majstra .  
 
Následne dal tajomník OZ CHPH Topoľčany hlasovať o dané uznesenie.  
Všetci prítomní delegáti hlasovali ZA 
 
Následne tajomník OZ CHPH Topoľčany p. Radovan Klačanský odovzdal slovo predsedovi OZ CHPH 
Topoľčany p. Jozefovi Pietrikovi, ten poďakoval prítomným za konštruktívne riešenia jednotlivých 
bodov , za kludný priebeh konferencie a poprial delegátom šťastnú cestu domov.  
 
 
Zapísal Radovan Klačanský 
 
 
Overili :  Rudolf Poništiak  
  Marek Mokoš 
 
 
 
 
 


